
 
Framtidsseminarium vid GISS-föreningens årsmöte 2017-02-16  
 
Gruppdiskussion kring vad medlemmarna förväntar sig av GISS i framtiden.  
 
Sammanfattning från gruppdiskussionerna: 

 De aktiviteter som finns idag är bra och uppskattade (resor, seminarier, AW) 
 AW-upplägget bra då det kan vara svårt att få tid att gå på aktiviteter som 

upptar hela/halva dagar. Dock vore det kul om även kommuner ibland höll i 
AW och inte bara privata aktörer. Gärna även variera AW innehållet på AW 
med t.ex. workshop/hackaton och inte bara föreläsningar. 

 Ibland byta AW mot frukostmöte eller seminarier i samband med lunch, vissa 
har svårt att komma ifrån på eftermiddagar pga. hämtning av barn. 

 Förslag att låta ett AW vara uppbyggt så att olika medlemmar får presentera 
olika projekt, lite av en ”minimässa”. Styrelsen kunde isfall arrangera AW och 
så får medlemmarna hålla korta föredrag, redovisningar på 15-20 min. 

 Studieresor och studiebesök uppskattas och ger mycket. Eventuellt genomföra 
studiebesök hos varandra, gärna hos LM. Gärna studiebesök i närområdet, t ex 
visualiseringsmiljö i Linköping, träffa annan SamGIS-förening. 

 Årets GISS-händelse bra, kul att få uppmärksamma medarbetare. Borde få 
medlemmarna mer aktiva att nominera händelser. 

 Bra att uppmärksamma vad medlemmarna gjort och att medlemmarna får 
presentera olika projekt. 

 Tema för kommande aktiviteter: ruttning, skolskjuts, öppna data, drönare, 
digital samhällsbyggnadsprocess, 3D, GC-vägnät, open source, metadata, 
ledningsnät. 

 Medlemmarna vill ha tydligare information för kriterierna kring att söka 
stipendier och projektstöd. 

 Intresse finns att kunna komma i kontakt med andra med samma intresse 
(open source, 3D etc.) 

 Kunde vara lite bredare program på seminarier, så att fler från 
organisationerna vill komma än enbart GIS-personer. 

 


